

EXCHANGE OF NOTES (June 13, 1955) BETWEEN CANADA AND THE UNITED STATES OF AMERICA FOR THE ESTABLISHMENT OF CERTAIN RADAR STATIONS IN THE NEWFOUNDLAND-LABRADOR AREA

ÉCHANGE DE NOTES (le 13 juin 1955) ENTRE LE CANADA ET LES ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE À L'ÉTABLISSEMENT DE CERTAINES STATIONS À RADAR DANS LE N.-O. DU CANADA

The Ambassador of the United States of America to Canada to the Secretary of State for External Affairs

No. 234

United States Embassy
Ottawa, June 13, 1955

TABLE DES MATIÈRES

I have the honor to refer to recent discussion in the permanent Joint Board of Defense, on the recommendation of the combined Systems Engineering Group established by the Honorable Ministers of the United States and Canada, that certain radar stations be established in the Newfoundland-Labrador area.

I. Note, en date du 13 juin 1955, adressée par l'Ambassadeur des États-Unis d'Amérique au Canada au Secrétaire d'État aux Affaires extérieures 5

II. Note, en date du 13 juin 1955, adressée par le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures à l'Ambassadeur des États-Unis d'Amérique au Canada 7
Annexe à la Note II 9

III. Note, en date du 13 juin 1955, adressée par l'Ambassadeur des États-Unis au Canada au Secrétaire d'État aux Affaires extérieures 17

Lester B. Pearson
Secrétaire d'État aux Affaires extérieures
Ottawa